

Haleon Privacy Notice

Haleon respects your privacy. When you fill up this form, Haleon and/or its respective authorised agents (“Agency”) will collect, process, use, store, disclose and/or transfer any of your personal data provided for purposes set out in this form. Where you have opted in to receive products information and marketing materials and relevant communications mentioned in this form, Haleon and/or its Agency will use your personal data for this purpose.

You may withdraw your consent at any time or otherwise request to exercise your rights in relation to your personal data as advised in the Haleon Privacy Notice.

By providing the information in this form, you agree that:

1. Haleon and/or our Agency may collect your personal data, specifically your name, email address, phone number, and birthday for the redemption of the free samples and related administration purposes. To the extent permitted by law, you may request access to your personal data while we retain it. Reasons why will be given if access is denied. Your personal data will be securely destroyed once any statutory or other records retention period expires.
2. All information (including personal data) provided by you for the sample redemption may be used by Haleon in its sole discretion for the optimisation of its future marketing related programs and strategies. You hereby expressly and irrevocably permit and authorise Haleon to disclose, reveal and divulge such information to the Agency and such parties that may be involved in the sampling drive and marketing related programs. By filling up the form, you acknowledge, agree and accept Haleon’s data protection and privacy policy with regards to the collection, processing, use, storage, and disclosure of the personal data set out in this form. Please refer to <https://www.privacy.haleon.com/en-my/general/> to read more about how your personal data is being used and your rights in relation to that data.

Contact Us

3. If you experience any issue with the product, please contact mystory.my@haleon.com.
4. This form shall be governed by the laws of Malaysia and you irrevocably submit to the exclusive jurisdiction of the courts of Malaysia.

Haleon 隐私声明

Haleon 尊重您的隐私。当您填写此表格时，Haleon 和/或其各自的授权代理（“代理机构”）将收集、处理、使用、存储、披露和/或转移您出于本表格中规定的目的而提供的任何个人数据。如果您选择接收本表格中提到的产品信息和营销材料以及相关通讯，Haleon 和/或其代理机构将为此目的使用您的个人数据。

您可以随时撤回您的同意，或根据 Haleon 隐私声明中的建议要求行使与您的个人数据相关的权利。

通过填写此表信息，您同意：

1. Haleon 和/或我们的代理机构或将收集您的个人数据，特别是您的姓名、电邮、电话号码和生日，以作为兑换免费样品之用途并进行相关行政管理。在法律允许的范围内，您可以请求访问我们保留的您的个人数据。如果访问被拒绝，将给出原因。一旦任何法定或其它记录保留期限到期，您的个人数据将被安全销毁。
2. 您所提供的资讯（包括个人信息）将可能由 Haleon 自行决定用于未来与营销优化相关的计划和策略。您在此明确且不可撤销地允许并授权 Haleon 向代理机构以及可能参与样品活动和营销相关计划的各方披露、透露和泄露这些信息。通过填写表格，您承认、同意并接受 Haleon 关于收集、处理、使用、存储和披露本表格中所列个人资料的数据保护和隐私政策。请参

阅 <https://www.privacy.haleon.com/en-my/general/>, 了解有关您个人数据使用方式及相关权利的更多信息。

联系我们

3. 如果您在使用产品时遇到任何问题，请联系 mystory.my@haleon.com。
4. 本表格受马来西亚法律管辖，您不可撤销接受马来西亚法院的专属管辖。

Notis Privasi Haleon

Haleon menghormati privasi anda. Apabila anda mengisi borang ini, Haleon dan/atau ejen yang diberi kuasa ("Agensi") akan mengumpul, memproses, menggunakan, menyimpan, mendedahkan, dan/atau memindahkan sebarang data peribadi yang anda berikan untuk tujuan yang dinyatakan dalam borang ini. Jika anda telah memilih untuk menerima maklumat produk, bahan-bahan pemasaran, dan komunikasi berkaitan yang dinyatakan dalam borang ini, Haleon dan/atau Agensinya akan menggunakan data peribadi anda untuk tujuan ini.

Anda boleh menarik balik persetujuan anda pada bila-bila masa atau meminta untuk melaksanakan hak-hak anda berkaitan dengan data peribadi anda seperti yang dinyatakan dalam Notis Privasi Haleon.

Dengan memberikan maklumat di dalam borang ini, anda bersetuju bahawa:

1. Haleon dan/atau Agensi kami boleh mengumpul data peribadi anda, khususnya nama, alamat e-mel, nombor telefon dan tarikh kelahiran anda untuk penebusan sampel percuma dan untuk tujuan pentadbiran yang berkaitan. Setakat yang dibenarkan oleh undang-undang, anda boleh meminta akses kepada data peribadi anda selagi kami menyimpannya. Alasan akan diberikan jika akses ditolak. Data peribadi anda akan dimusnahkan secara selamat setelah tempoh penyimpanan rekod undang-undang atau lainnya tamat.
2. Semua maklumat (termasuk data peribadi) yang diberikan oleh anda untuk tujuan penebusan sampel boleh digunakan oleh Haleon mengikut budi bicara mutlaknya untuk pemoptimuman program dan strategi pemasarannya pada masa hadapan. Dengan ini, anda dengan nyata dan tidak boleh ditarik balik, membenarkan dan memberi kuasa kepada Haleon untuk mendedahkan maklumat tersebut kepada Agensi dan pihak lain yang mungkin terlibat dalam aktiviti persampelan dan program pemasaran yang berkaitan. Dengan mengisi borang ini, anda mengakui, bersetuju dan menerima dasar perlindungan data dan privasi Haleon berkaitan dengan pengumpulan, pemprosesan, penggunaan, penyimpanan dan pendedahan data peribadi yang dinyatakan dalam borang ini. Sila rujuk kepada <https://www.privacy.haleon.com/en-my/general/> untuk membaca lebih lanjut tentang cara data peribadi anda digunakan dan hak anda berhubung dengan data tersebut.

Hubungi Kami

3. Jika anda mengalami sebarang masalah dengan produk, sila hubungi mystory.my@haleon.com.
4. Borang ini akan tertakluk kepada undang-undang Malaysia dan anda tidak boleh menarik balik penyerahan kepada bidang kuasa eksklusif mahkamah Malaysia.